



6-Day Greater Bay Area Fun & Foodie Tour

TOUR HIGHLIGHTS

- Travel around the latest key development area in Guangdong, Hong Kong and Macao - the Greater Bay Area, experience the results of the rapid development of the major cities, and visit the latest must-visit tourist attractions.
- Tour begins with a ride on the world-famous Guangzhou-Shenzhen-Hong Kong Express Rail Link for the best comfort and time saving, and ends with the turbo jet boat ride for a different travel experience.
- Tour will be dismissed at the China Ferry Terminal at Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong's transportation hub, offering convenience to tour members to arrange their post-tour activities.
- Flexible options to meet your travel needs, including customized private tours or local guided tours, Hong Kong hotel extensions, airport transfer services, etc.
- Accommodation in 4/5-star internationally renowned chain hotels with convenient transportation and facilities, including daily buffet breakfast.
- Savor three delicious lunches with authentic local favours, including Foshan's signature shallot chicken and healthy slow-simmered soup, famous Zhongshan squab and specialty chicken, Zhuhai freshly-caught seafood...
- Experienced tour guide providing detailed narratives in Mandarin/Cantonese (English speaking guide only available upon request, please inquire.)



CGB6 Departure Date (2025 Saturdays)	Land Only (CAD)	Single Supp	Tour guide's gratuities (must be paid in advance)
1/11, 2/8, 3/8, 4/12, 5/10, 6/7, 7/5, 8/9, 9/6, 10/11, 11/8, 12/6	\$888	\$298	\$68
Meeting Location: High-Speed Rail HK West Kowloon Terminus Station Dismissal location: China Ferry Terminal, Tsim Sha Tsui, Kowloon			

**Airport pickup & drop-off service is not included in this tour. Welcome to inquire fee of premium transfer service.

ITINERARIES Selected 4/5-Star Hotel ★★★★★

D1	Hometown Hong Kong, China	
D2	[*Meet at Hong Kong West Kowloon Train Station Departure Hall B1 at 7:00AM] Hong Kong (Hi-speed Rail) Shenzhen → Financial City → Talent Park → Lianhuashan Park → Huaqiangbei Electronics World → Luohu Commercial City	Shenzhen Luohu Shangri-La Hotel / Fulin Hotel or similar
D3	Shenzhen → Dongguan → Songshan Lake European Town (Huawei R&D Base) → Humen → Lin Zexu's Opium Burning Pond → Weiyuan Fort → Guangzhou → Pearl River Night Cruise/ Canton Tower (optional) (B: Hotel)	Guangzhou Shifu Voco Hotel or similar
D4	Guangzhou → Yuexiu Park → Xiguan Cultural Street → Yongqingfang → Foshan → Ancient Nanfeng Kiln → Ip Man Memorial Hall → Huang Feihong Memorial Hall (B: Hotel/ L: Foshan's signature shallot chicken and healthy slow-simmered soup)	Hampton by Hilton Foshan or similar
D5	Foshan → Jiangmen → Xinhui Bird Paradise → Zhongshan → Zhongshan Museum (New Hall) → Huifeng City → Hongbo City Ancient Buildings (B: Hotel/ Lunch: Famous Zhongshan Squab Pigeon and Specialty Chicken)	Hampton by Hilton Zhongshan or similar
D6	Zhongshan → Sun Yat-sen's Former Residence → Zhuhai → Grand Theater (Exterior) (TurboJET Ferry) Hong Kong (B: Hotel/ Lunch: Seafood) [Dismiss at China Ferry Terminal in Tsim Sha Tsui, Kowloon. Tour members can enjoy their extended stay in Hong Kong OR arrange own transfer to HKG Airport for return flight back to hometown. Tour members can also choose self-dismiss in Zhuhai (no reimbursement on the ferry ticket).]	



6天粵港澳大灣區純玩之旅

深圳、東莞、虎門、廣州、佛山、江門、中山



行程特色

- 暢遊粵港澳最新重點發展地區 - 大灣區，體驗區內各大重要節點城市迅速發展的成果，走訪必到知名旅遊景點。
- 去程選乘舉世矚目的廣深港高速鐵路，省時舒適；回程搭乘高速噴射船，享受不一樣的旅遊體驗。
- 於香港交通樞紐 - 九龍尖沙咀中港城碼頭完團，方便團友各自安排後續活動。
- 靈活選擇滿足您的行程需求，歡迎查詢私人包團、香港酒店續住、香港本地遊、機場接送服務等優惠。
- 程住宿交通便捷、設施齊備的4/5星級國際知名連鎖酒店，包每日豐富自助早餐。
- 包三餐9菜1湯的豐富午餐，細意安排品嚐多元化地道美食：佛山招牌紅蔥頭雞和養生燉湯、馳名中山乳鴿和特色棟企雞、珠海海上鮮餐...
- 經驗導遊全程提供國/粵語詳盡講解，並於主要城市或景點，增派當地專業導遊。(個別行程或提供英語講解，歡迎查詢)

CGB6 2025年出發日期【星期六】		團費(加幣)	單人房差價	導遊服務費 (報團時預付)
1/11, 2/8, 3/8, 4/12, 5/10, 6/7, 7/5, 8/9, 9/6, 10/11, 11/8, 12/6		\$888	\$298	\$68
集合地點：九龍高鐵站	完團地點：九龍尖沙咀中港城碼頭			

* 此團不包括機場接送服務，歡迎查詢專車接送服務收費。

行程簡介

優選四/五星級酒店 ★★★★★

D1	原居地 中國, 香港	
D2	[*早上7時於香港西九龍高鐵站B1離境大堂集合] 香港(廣深港高速鐵路)「中國矽谷」深圳 - 金融城 - <後海灣賞花勝地> 人才公園 - 蓮花山公園 - 華強北電子商品城 - 羅湖商業城	深圳羅湖香格裡拉大酒店/富臨大酒店或同級
D3	深圳 - 東莞 - 松山湖歐洲小鎮[華為基地] - 虎門 - 林則徐銷煙池 - 威遠炮臺 - 廣州 - 乘觀光船夜遊珠江/觀賞廣州塔(自費)(早: 酒店)	廣州十甫voco酒店或同級
D4	廣州 - 越秀公園 - 西關文化街 - 永慶坊 - 佛山 - 南風古灶 - 葉問紀念館 - 黃飛鴻紀念館(早: 酒店/ 午: 佛山招牌紅蔥頭雞和養生燉湯圍菜)	佛山希爾頓歡朋酒店或同級
D5	佛山 - 江門 - 新會小島天堂 - 中山 - 中山博物館(新館) - 匯豐城 - 紅塔城古建築群(早: 酒店/ 午: 馳名中山乳鴿和特色棟企雞)	中山希爾頓歡朋酒店或同級
D6	中山 - 孫中山故居 - 珠海 - 日月貝歌劇院(外觀)(高速噴射船) 香港(早: 酒店/午: 珠海海上鮮餐) [於九龍尖沙咀中港城碼頭完團，團友可各自安排後續活動或自行乘機場專線巴士、機場快綫鐵路或享受專車送機服務(自費)，前往香港國際機場乘搭豪華客機飛返原居地。團友亦可選擇自行於珠海離團(船票不獲退款)。]	

Terms & Conditions:

International Tours – Reservation, Change & Cancellation, Travel Documents & Visas, and Travel Reminders

1. Reservation: When making your reservation, you must provide a copy of your current passport (with minimum 6-month validity). Name correction will be subject to change fee and/or penalty.
2. Payment: A deposit of US\$1000 per person is required upon confirmation of your reservation and remaining balance must be paid at least 90 days before tour departure. Otherwise, your reservation will be automatically canceled without prior notice and the deposit paid will be forfeited. Valid promotion code must be entered when booking in order to enjoy the relevant discount. Any retroactive claim will not be accepted.
3. Booking Confirmation: Upon completion of your online reservation, the system will automatically send the relevant booking confirmation to your email address, and our Reservation Specialists will contact you shortly.
4. Cancellation or Change Policy
 - a. Cancellation or change request must be submitted to our Tour Department in writing either by fax or email. Request by phone is not acceptable.
 - b. The following processing fee will be charged based on the numbers of days prior to tour departure upon our receipt of your request.

1.

Days prior to Tour Departure	Processing Fee on Land Tour Portion
90 days or over	US\$300
31 – 89 days	US\$600
Within 30 days	Non-Refundable

- c. For tour with air packages, if ticket is already issued at time of cancellation, it will be handled according to the airline's change and cancellation policy and you may also be **subject to airlines' processing fee and/or penalty**, which is usually from US\$400 per person.
- d. Refund proceeds will be credited back to the original form of payment; if payment is made by credit card, the refund processing time and all terms are determined by the credit card company, and you are solely responsible for any losses that may occur due to currency exchange.
- e. It is recommended to purchase travel insurance for extra travel protection.**

**** Tour participants are deemed to have read and agreed to the above terms and conditions before reservation.**